



### 成人骨性III类错 患者各亚型软硬组织面型特征及相关性分析

晏艳<sup>1,2</sup> 杜熹<sup>2</sup>

1. 昆明市第一人民医院口腔科 昆明 650011; 2. 口腔疾病研究国家重点实验室华西口腔医院正畸科 (四川大学) 成都 610041

A morphological study of the characteristics and relationship between soft tissue and hard tissue profile in adolescents of skeletal Class III malocclusion with different facial types

Yan Yan<sup>1,2</sup>, Du Xi<sup>2</sup>.

1. Dept. of Stomatology, The First People's Hospital of Kunming, Kunming 650011, China; 2. State Key Laboratory of Oral Diseases, Dept. of Orthodontics, West China Hospital of Stomatology, Sichuan University, Chengdu 610041, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献\(0\)](#)

[相关文章 \(14\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)

蜀ICP备09014039号

版权所有 © 《国际口腔医学杂志》编辑部

地址：四川成都人民南路三段14号 邮编：610041 电话：028-85502414 E-mail: gwyxkqyxfc@vip.163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持：support@magtech.com.cn